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Zápis z 2. zasedání OV Plačkov 2025 

Kdy:  21. 2. 2025 od 19:00 

Místo: budova OV Plačkov 

Přítomni: Vlastimil Savi, Miroslav Peterka, Ivana Joklová, Petr Vašák, Václav Krejčí st., 
Markéta Franzová  

Omluveni: Václav Krejčí ml. 
Hosté: zastupitelka města Humpolec Bc. Alena Krejčí DiS. 

Body k jednání:  

1. Vyjádření k prodeji pozemků 

2. Projednání zapůjčení OV  
3. Dotaz ohledně Obecního rybníka 

4. Požadavek na projektovou dokumentaci (voda, kanalizace) 
5. Volné termíny k zapůjčení stanů ze strany OV Plačkov 

6. Podání informací z MěÚ 

7. Informace pro občany 

Ad1. Vyjádření k prodeji pozemků 

 

Vyjádření k prodeji části pozemkové parcely KN č. 46/40 o výměře cca 30m2 v katastrálním 

území Plačkov. O prodej požádal pan Michal Špatz, . Pan 
Špatz ve své žádosti uvádí, že koupí pozemku rozšíří své pozemky 46/43 a 46/44. 
 

OV nesouhlasí s prodejem pozemku žadateli.  
Hlasování:   PRO:  1 PROTI: 5 ZDRŽEL SE: 0 

 

 

Vyjádření k prodeji části pozemkové parcely KN č. 46/40 o výměře cca 20m2 a pozemkové 
parcely KN č. 46/49 o výměře 6m2 vše v katastrálním území Plačkov. Žadatelem je pan 
Michal Pejšek,  Koupí pozemků rozšíří pan Pejšek 
pozemky 46/45 a 22/1, které jsou v jeho vlastnictví. 

 

OV nesouhlasí s prodejem pozemku žadateli.  
Hlasování:   PRO:  1 PROTI: 5 ZDRŽEL SE: 0 

 

 

Vyjádření k prodeji pozemkové parcely KN č. 12 o výměře 28m2 v katastrálním území 

Plačkov. O prodej požádal pan Luboš Karásek,  Pan Karásek 
využije tento pozemek jako vjezd do své garáže. Na tomto pozemku a v jeho okolí parkují 

osobní automobily majitelé sousedních rekreačních objektů (chalup). Často pak tímto 
znemožní panu Karáskovi přístup do garáže. 
 

OV jednomyslně nesouhlasí s prodejem pozemku žadateli.  
Hlasování:   PRO:  0 PROTI: 6 ZDRŽEL SE: 0 
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Ad2) Zapůjčení budovy OV  

Členové OV projednali zapůjčení budovy OV panu Petru Vašákovi (1. 3. 2025). OV 
jednomyslně souhlasí se zapůjčením. Zápůjčku si pan Vašák vyřídí na MěÚ Humpolec. 

Ad3) Stav obecního rybníka 

Osadní výbor projednal stav Obecního rybníka, který je ve vlastnictví města Humpolec. 
Osadní výbor shledal stav rybníku jako zanedbaný, bez údržby – vyžadující řešení zejména 
s ohledem na nevyhovující stav bezpečnostního přelivu, který může představovat 
potencionální riziko. Výbor žádá město Humpolec o prověření stavu ohledně tohoto rybníku. 
Případně OV nabízí součinnost s nápravou. 

Ad4) Požadavek na projektovou dokumentaci (voda, kanalizace) 

OV Plačkov zadává požadavek na projektovou dokumentaci na vodu a kanalizaci k panu T. 

Karáskovi (čp. 113), M. Karáskovi (čp. 101) s oslovením okolních zahrádkářů, zda by se i 
někdo z nich nechtěl připojit. 

Ad5) Volné termíny pro zapůjčení stanů ze strany OV Plačkov 

Konání trhů v Humpolci, zapůjčování stanů na tyto akce ze strany OV.  
Volné termíny k půjčení: 22. 3., 26. 4., 28. 6., 19. 7., 23. 8., 20. 9., 25. 10., 22.11. 

Dne 5. 9. 2025 jsme ochotni zapůjčit stan na konání Festivalu sociálních služeb v Humpolci. 

Při konání nějaké nečekané akce v tyto termíny, bychom dali zavčas vědět, že by stan nebylo 

možno vypůjčit.  

Ad6) Oprava cesty od lesa k dálnici 

Vznášíme dotaz, zda by ve spolupráci s Lesy ČR, byla možnost opravy cesty směrem od 
Plačkova k dálnici (p.č. 597/3).  Cesta je sice opravena kameny, ale ty jsou velké a schůdnost 
nebo sjízdnost např. na kolech je po nich mnohdy velmi nebezpečná.  Jsou tam celkem 3 
místa. 

Ad7) Podání informací z MěÚ 

Paní Alena Krejčí podala osadnímu výboru informace z MěÚ. Za informace děkujeme. 

Ad8) Informace pro občany 

Od 1. ledna 2025 platí v České republice povinnost třídit veškerý textil a obuv. To znamená, 

že je zakázáno vyhazovat tyto materiály do běžného komunálního odpadu. Místo toho je 

nutné je odkládat do speciálních kontejnerů nebo na sběrná místa k tomu určená. Cílem této 

legislativní změny je zvýšit míru recyklace a snížit množství odpadu na skládkách. Proto 

bude nově přidán ještě jeden kontejner na textilní materiál, abyste měli tento odpad kam 

ukládat. Děkujeme, že třídíte. 

Zapsala: Markéta Franzová              Ověřil: Vlastimil Savi 

V Plačkově dne 24. 2. 2025 


